

慈濟大學醫學系生物醫學碩士班
外國學生入學要點

Tzu Chi University
School of Medicine Master's Program in Biomedical Sciences
Admission Guidelines for International Students

第一條 慈濟大學醫學系生物醫學碩士班（以下簡稱本碩士班）為培育研究人才，提供外國學生就讀本碩士班機會，特依據教育部「外國學生來臺就學辦法」及「慈濟大學外國學生入學申請規定」訂定本要點。

Article 1

The School of Medicine Master's Program in Biomedical Sciences (hereinafter referred to as the Master's Program) is founded to prepare students with research capabilities and provide international students the opportunity to study here. We comply with the Ministry of Education's Regulations Regarding International Students Undertaking the Studies in Taiwan and Tzu Chi University's Admission Rules for International Students in establishing these guidelines.

第二條 欲申請進入本碩士班之外國學生，得依據「慈濟大學外國學生入學申請規定」及當學年度申請入學招生簡章規定，檢附相關文件向本校國際暨兩岸事務處申請。

Article 2

International students who wish to study this Master's Program must apply through the Office of International Affairs, following the Tzu Chi University Admission Rules for International Students and relevant admission guidelines for the academic year and submit the required documents.

第三條 由本碩士班招生委員會成立審查小組，依申請人所提資料進行審查後決議。

Article 3

A review team will be set up by the Admissions Committee of the Master's Program, which will decide after reviewing information submitted by the applicant.

第四條 本要點如有未盡事宜，得依本校及教育部其他相關法令辦理。

Article 4

Should there is anything relevant to the applicant, yet not explicitly listed in these guidelines, the applicant may refer to the regulations or rules of the Ministry of Education or Tzu Chi University.

第五條 本要點經班務會議、系務會議、院務會議通過，送請校招生委員會核備後實施，修正時亦同。

Article 5

These guidelines must be approved by the Meeting of the Master's Program in Biomedical Sciences, the School of Medicine, and the College of Medicine. Moreover, these have to be finally rectified by the University's Admissions Committee. The same procedure shall be followed for any amendments.